
Protokół Nr XII/19 

z XII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta  

i Gminy we Fromborku w dniu 30 grudnia 2019 roku.  

Sesję rozpoczęto o godz. 9
07

, a zakończono o godz. 10
55

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych.  

Nieobecni to: Błoch Ewa i Gawłowski Jacek . 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Zbigniew Pietkiewicz – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

 Pan Damian Krasiński – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Miasta i Gminy Frombork 

 Pan Bogdan Bielawski – Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Maria Łacko -  Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Frombork 

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk przywitał wszystkich 

przybyłych na sesję.  

Ad. Pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył XII zwyczajną sesję Rady 

Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji  uczestniczy 13 radnych. Nieobecni to: Błoch Ewa i  Gawłowski Jacek. 

Ad. Pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radnego Marcina Zabłockiego. 

Radny wyraził zgodę. 

 

Ad. Pkt 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przedstawił 2 wnioski Burmistrza 

Miasta i Gminy Frombork, które wpłynęły do Przewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku: 

1. Wniosek z dnia 18 grudnia 2019 r. o wprowadzenie do porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej we 

Fromborku projektów uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie na 2019 rok; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2019-2027. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 

 

2. Wniosek z dnia 20 grudnia 2019 r. o wycofanie z porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej we 

Fromborku projektów uchwał w sprawie: 

- zalecenia stosowania w 2020 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych stawek 

procentowych i wysokości cen gruntów netto stanowiących podstawę do ustalenia czynszów dzierżawy z 

tytułu dzierżawy gruntów; 

- zalecenia stosowania w 2020 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych miesięcznych stawek 

1 metra kwadratowego czynszu najmu netto za najem lokali i budynków użytkowych.  

Wniosek stanowi załącznik nr 4 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku przedstawił własny wniosek  o umieszczenie w porządku 

obrad XII sesji stanowiska Rady Miejskiej we Fromborku w kwestii: 

- stosowania w 2020 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych miesięcznych stawek 1 metra 

kwadratowego czynszu najmu netto za najem lokali budynków użytkowych; 

- stosowania w 2020 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych stawek procentowych i 

wysokości cen gruntów netto stanowiących podstawę do ustalenia czynszów dzierżawy z tytułu dzierżawy 

gruntów. 

Wniosek stanowi załącznik nr 5 

 

Pani radna Jadwiga Urbanowicz zapytała czy w stanowiskach zostały uwzględnione zmiany, o których była 

mowa na posiedzeniu wspólnym komisji. Pan Burmistrz odpowiedział, że stanowiska są w wersji 

pierwotnej, czyli bez zmian. 

Pan radny Marcin Zabłocki zapytał czy będzie głosowanie nad każdym wnioskiem oddzielnie. Pan 

Przewodniczący Ryszard Pawluczuk odpowiedział, że jeżeli radni chcą głosować nad każdym wnioskiem 

oddzielnie to tak będzie. 

Głosowanie - 1 wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Frombork w sprawie wprowadzenia do porządku 

obrad uchwał: 

- zmian w budżecie na 2019 rok; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2019-2027. 

Za głosowało 13 radnych 

Przeciw głosowało 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Wniosek został przyjęty 

Głosowanie - 2 wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Frombork w sprawie wycofania z porządku obrad 

uchwał: 

- zalecenia stosowania w 2020 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych stawek 

procentowych i wysokości cen gruntów netto stanowiących podstawę do ustalenia czynszów dzierżawy z 

tytułu dzierżawy gruntów; 

- zalecenia stosowania w 2020 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych miesięcznych stawek 

1 metra kwadratowego czynszu najmu netto za najem lokali i budynków użytkowych 

Za głosowało 13 radnych 

Przeciw głosowało 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Wniosek został przyjęty 

 

Głosowanie - wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku w sprawie: 

- stosowania w 2020 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych miesięcznych stawek 1 metra 

kwadratowego czynszu najmu netto za najem lokali budynków użytkowych; 

- stosowania w 2020 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych stawek procentowych i 

wysokości cen gruntów netto stanowiących podstawę do ustalenia czynszów dzierżawy z tytułu dzierżawy 

gruntów. 

 

Za głosowało 9 radnych. 

Przeciw głosowało 1 radny 

Wstrzymało się od głosu 3 radnych 

Wniosek został przyjęty 

  



Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad, uwzględniający przyjęte zmiany: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 28.11.2019 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XI sesji zwyczajnej w dniu 28.11.2019 roku.  

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2020 rok:  

    a) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2020 rok;  

    b) odczytanie opinii komisji i wniosków radnych;  

    c) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów;  

    d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

    e)  przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków radnych;  

 f)  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork  

       na lata 2020 – 2030;  

    g) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2020 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Frombork na 2020 rok; 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego o 

numerze 1 położonego w budynku mieszkalnym nr 4 posadowionym na nieruchomości oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 85/2, obręb 4 miasta Fromborka, dla której Sąd 

Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze 

EL1B/00026344/1,  lokalu mieszkalnego o numerze 1 położonego   w budynku mieszkalnym nr 1 

posadowionym na nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 

166/2, obręb 4 miasta Fromborka, dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00026423/9, lokalu mieszkalnego o 

numerze 32 położonego w budynku mieszkalnym nr 1 D posadowionym na nieruchomości 

oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 122, obręb 6 miasta Fromborka, dla 

której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o 

numerze EL1B/00011269/3; 

c) zmiany uchwały Nr VI/54/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie 

przystąpienia Gminy Frombork do Stowarzyszenia Uzdrowisk Warmii i Mazur; 

d) ustalenia średniej ceny paliw na terenie Gminy Frombork w roku szkolnym 2019/2020; 

e) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej we Fromborku na 2020 rok; 

f) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku na 2020 rok; 

 g)   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2019-2027; 

 h)   zmian w budżecie na 2019 rok. 

9. Stanowisko Rady Miejskiej we Fromborku w sprawie zalecenia stosowania w 2020 roku na terenie 

miasta i gminy Frombork  minimalnych miesięcznych stawek 1 metra kwadratowego czynszu najmu 

netto za najem lokali i budynków użytkowych. 

10. Stanowisko Rady Miejskiej we Fromborku w sprawie zalecenia stosowania w 2020 roku na terenie 

miasta i gminy Frombork minimalnych stawek procentowych i wysokości cen gruntów netto 

stanowiących podstawę do ustalenia czynszów dzierżawy z tytułu dzierżawy gruntów. 

11. Zajęcie stanowiska w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu terytorialnego. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący ww. porządek obrad poddał pod głosowanie. 



 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. Pkt 4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie propozycję 

protokołu z XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 28 listopada 2019 roku.  

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radny. 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. Pkt.5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 28.11.2019 roku zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie zgłoszono.    

   

Ad. Pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza Zbigniewa 

Pietkiewicza o przedstawienie sprawozdania z pracy burmistrza - sprawozdanie to wraz  

ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Ad. Pkt 7. 

a) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Frombork na 2020 rok. 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku poprosił o odczytanie opinii komisji i 

wniosków radnych w sprawie projektu budżetu na 2020 rok: 

- Komisja Rewizyjna – opinię odczytała Przewodnicząca Komisji Pani Magdalena Jakóbczyk – 

załącznik nr 7 

- Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych – opinię odczytała Przewodnicząca 

Komisji Pani Beata Fiuk – załącznik nr 8 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – opinię odczytał Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz 

Kochański – załącznik nr 9 

- Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa – opinię odczytała Przewodnicząca Komisji 

Pani Longina Woelky – załącznik nr 10 

c) Przewodnicząca Komisji Pani Urszula Zakrzewska odczytała opinię Komisji Budżetu i Finansów 

– załącznik nr 11 

d) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał opinie Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Frombork na 2020 

rok - załącznik nr 12  i w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Frombork 

na lata 2020-2030 – załącznik nr 13 

e) Burmistrz Miasta i Gminy Frombork odnośnie przedstawionych opinii i wniosków komisji: 



- sprawa  zakupu samochodu dla OSP – jest niewykorzystywany sprzęt, samochód będzie 

również w miarę potrzeb używany do przewozu osób, możliwe jest pozyskanie środków 

zewnętrznych. 

- sprawa ładowarki do kotłowni – po analizie umowy stwierdzono, że jest to sprzęt ruchomy, 

czyli gmina nie partycypuje w kosztach napraw lub zakupu. 

Pani radna Jadwiga Urbanowicz zapytała o miejsca parkingowe przy ul. ZHP. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że jest otwarty w tej kwestii. 

Pan radny Bartosz Karpowicz powiedział, że z tego co mu wiadomo to ładowarka działa i 

dlaczego radni są tak przeciwni zakupowi samochodu dla OSP. Odpowiedzi nie było. 

f) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały                          

Nr XII/118/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Frombork na lata 2020 – 2030. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XII/118/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XII/118/19 stanowi załącznik nr 15 

g) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                          

Nr XII/119/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 

2020 rok.  
Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XII/119/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XII/119/19 stanowi załącznik nr 17 

O godz. 10
08

 Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk ogłosił przerwę w obradach XII sesji 

Rady Miejskiej we Fromborku. 

O godz. 10
23 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku wznowił obrady XII sesji Rady 

Miejskiej we Fromborku. Stwierdził prawomocność obrad – na 15 radnych w obradach uczestniczy 13 

radnych, nieobecni radni to: Błoch Ewa i Gawłowski Jacek. 

 

Ad. Pkt. 8 

a) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały Nr 

XII/120/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Frombork na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XII/120/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 



Uchwała Nr XII/120/19 stanowi załącznik nr 19 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały Nr 

XII/121/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy 

w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego o numerze 1 położonego w budynku mieszkalnym 

nr 4 posadowionym na nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o 

numerze 85/2, obręb 4 miasta Fromborka, dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00026344/1,  lokalu mieszkalnego o 

numerze 1 położonego   w budynku mieszkalnym nr 1 posadowionym na nieruchomości 

oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 166/2, obręb 4 miasta Fromborka, 

dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o 

numerze EL1B/00026423/9, lokalu mieszkalnego o numerze 32 położonego w budynku 

mieszkalnym nr 1 D posadowionym na nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako 

działka o numerze 122, obręb 6 miasta Fromborka, dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział 

Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00011269/3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XII/121/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XII/121/19 stanowi załącznik nr 20 

c) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały Nr 

XII/122/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie zmiany uchwały Nr VI/54/19 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie przystąpienia Gminy Frombork do 

Stowarzyszenia Uzdrowisk Warmii i Mazur. 
Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XII/121/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XII/122/19 stanowi załącznik nr 22 

d) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały Nr 

XII/123/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie ustalenia średniej ceny paliw na terenie Gminy 

Frombork w roku szkolnym 2019/2020. 
Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XII/123/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XII/123/19 stanowi załącznik nr 24 

e) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały Nr 

XII/124/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady 

Miejskiej we Fromborku na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XII/124/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 



Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XII/124/19 stanowi załącznik nr 26 

f) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały Nr 

XII/125/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej we Fromborku na 2020 rok. 
Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XII/125/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XII/125/19 stanowi załącznik nr 28 

g) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały Nr 

XII/126/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 

Gminy Frombork na lata 2019-2027. 
Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XII/126/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XII/126/19 stanowi załącznik nr 30 

h) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały 

Nr XII/127/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku Urszula Zakrzewska zgłosiła wniosek o nie 

odczytywanie w całości Uchwały Nr XII/127/19 z dnia 30 grudnia 2019 r. Pan Przewodniczący Ryszard 

Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli wniosek 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr XII/127/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XII/126/19 stanowi załącznik nr 32 

Ad. Pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytała treść Stanowiska Rady 

Miejskiej we Fromborku w sprawie zalecenia stosowania w 2020 roku na terenie miasta i gminy 

Frombork  minimalnych miesięcznych stawek 1 metra kwadratowego czynszu najmu netto za najem 

lokali i budynków użytkowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk zapytał czy ktoś jest przeciw. 



Brak sprzeciwu. 

Ad. Pkt. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytała treść Stanowiska Rady 

Miejskiej we Fromborku w sprawie zalecenia stosowania w 2020 roku na terenie miasta i gminy 

Frombork minimalnych stawek procentowych i wysokości cen gruntów netto stanowiących podstawę do 

ustalenia czynszów dzierżawy z tytułu dzierżawy gruntów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk zapytał czy ktoś jest przeciw. 

Przeciw: Urszula Zakrzewska, Jadwiga Urbanowicz, Beata Fiuk, Marcin Zabłocki. 

Ad. Pkt. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytała treść Stanowiska Rady 

Miejskiej we Fromborku w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu terytorialnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk zapytał czy ktoś jest przeciw. 

Brak sprzeciwu. 

Ad. Pkt. 12 

Sprawy różne. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zapytała o działalność Orlika, czy zostanie zamknięty.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że nie zostanie zamknięty. Od miesiąca stycznia Pani, która sprząta w 

urzędzie zostanie zatrudniona na pełen etat i w godzinach popołudniowych będzie pracowała na Orliku. 

Wejście na Orlika zorganizowane w ramach lekcji wf odbywa się nadal pod nadzorem nauczyciela. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zapytała jeszcze o animatora. Pan Burmistrz powiedział, że skończył się 

program, natomiast za zaproponowaną kwotę osoby funkcjonujące w ramach programu nie były 

zainteresowane dalszą współpracą. 

Radny Marcin Zabłocki zapytał o darmowy internet, czy funkcjonuje.  

Zastępca Burmistrza Damian Krasiński odpowiedział, że funkcjonuje lecz są problemy techniczne. 

Czynione są starania o pozyskanie środków aby dokonać modernizacji i objąć zasięgiem również 

promenadę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk wracając do sprawy Orlika, zaapelował o racjonalne 

wykorzystywanie w okresie zimy, ponieważ nawierzchnia nie jest przystosowana do niskich temperatur.    

Aby korzystanie przez kilka tygodni zimą nie spowodowało zniszczenia nawierzchni.  

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że dotychczas praktykowano to tak, że w czasie  kiedy nie było 

śniegu z tej części tzw. zielonej nie korzystano.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poinformował, że jest sporządzony harmonogram 

dyżurów radnych na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk podziękował radnym za włożoną pracę w ramach 

rady oraz komisji, złożył także dla wszystkich obecnych jak i oglądających transmisję z obrad Rady 

Miejskiej życzenia z okazji nadchodzącego Nowego Roku. 

Pan Burmistrz Zbigniew Pietkiewicz również złożył życzenia noworoczne. 

Radny Marcin Zabłocki w sprawie harmonogramu dyżurów radnych poprosił o wywieszanie informacji o 

terminie dyżuru na tablicy ogłoszeń. 

 

Ad. Pkt. 13. 



Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku obrad  

zamknął XII zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad – radny Marcin Zabłocki 

Protokołowała – Dorota Rudnicka 

 

 

 

Transmisja z XII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 30 grudnia 

2019 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 

 

 


